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Protokół nr XXVIII/ 2008  

 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

 

odbytej w dniu 29 września 2008 roku w Sali Widowiskowej Ośrodka Kultury   

  

w Zawidowie. 

 

 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 17.30, zakończono o godzinie 19.45. 

Ustawowy skład liczby Rady liczy 15 radnych, na sesji jest obecnych 13 radnych. 

W sesji udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej list obecności. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko. 

 

Na sesji stwierdzono kworum – czyli skład osobowy który może podejmować prawomocne uchwały. 

Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej z dnia 9 września 2008r. 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 
3. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2008r.  
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008.  
b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
c) uchylenia Uchwały Nr XXVI/120/2008 z dnia 30 lipca 2008r. w  
   sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. nr 430/11  
d) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie 
e) przystąpienia Miasta Zawidów do Stowarzyszenia „Partnerstwo  
   Izerskie” działającego jako Lokalna Grupa Działania.  
f) przystąpienia Miasta Zawidów do Stowarzyszenia „Południowo- 
   Zachodnie Forum Samorządu Lokalnego „Pogranicze”” 
g) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr X/44/2007 z dnia 23 maja 2007r.  
   w sprawie: regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze  
   socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy miejskiej  
   Zawidów, 
5. Zapytania, wnioski, i interpelacje. 
6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski.  
7. Sprawy różne.  
 

W Komisji Wniosków pracowali : 

Radna Maria Szkwarek i Marian Gorgolik 
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Przewodniczący Robert Drabko – przywitał wszystkich i otworzył obrady XXVIII Sesji Rady Miejskiej w 

Zawidowie. Zapytał czy ktoś zgłasza uwagi do przedstawionego porządku obrad.  Uwag nie wniesiono 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 września 2008r. 

Przewodniczący Robert Drabko – protokół był wystawiony w ustawowym czasie. Poprosił o zgłaszanie 

uwag do protokołu. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt protokołu pod głosowanie. 

Za przyjęciem – 12 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 1 głosów. 
 
Projekt protokołu został przyjęty stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujących. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przeczytał pismo skierowane do Przewodniczącego Rady od Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia stawek podatków od 
nieruchomości na obszarze miasta Zawidowa – w części dot. stawek od budowli z 2% do 
0,5%.  
 
Wspomniał o petycji wniesionej przez mieszkańców ul. Cichej i Wesołej w sprawie 
sprzeciwu sprzedaży działki 430/11. 
 
Od poprzedniej sesji podczas pełnienia dyżuru przyszła Pani Danuta Mitura w sprawie 
wycieku z instalacji wodociągowej, za co będzie musiała zapłacić (koszt ok. 5.000zł).  
 
Ponadto poinformował, że na bieżąco wpływają oferty szkoleniowe.  
 
3. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2008r.  

 
Przewodniczący poprosił Dyrektorów jednostek o zreferowanie tematu. 
 
Przedszkole Publiczne w Zawidowie: 

Wiesława Młynek powiedziała, że wydatki zostały wykonane zgodnie z planem 
finansowym. Jeśli chodzi o remonty to wykonywane one są w okresie letnim. Zakupiono 
m.in. dwie nowe huśtawki, 2 odkurzacze. W I półroczu Przedszkole otrzymało darowiznę 
z KWB TURÓW w postaci 20 ton węgla. Centralne ogrzewanie wymaga remontu już od 
kilku lat, z uwagi na przeciekający piec. Zwróciła się z prośbą o ujęcie w budżecie 2009 
środków na wymianę centralnego ogrzewania. Następnie przedstawiła informację o 
remontach, które zostały wykonane w II półroczu. 
 
Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Zawidowie 

Anna Kozłowska – MOPS realizuje zadania z działu pomocy społecznej i ochrony zdrowia. 
W ramach pomocy społecznej udzielane są zasiłki celowe. Świadczone są usługi 
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opiekuńcze. Realizują program rządowy – Posiłek dla potrzebujących. Udzielana jest 
pomoc z zakresu świadczeń rodzinnych, dodatków mieszkaniowych oraz zaliczki 
alimentacyjnej. 
Jeśli chodzi o działalność ochrony zdrowia to realizowane są programy:  przeciwdziałanie 
alkoholizmowi i narkomanii.  
 
Zespół Szkół w Zawidowie 

Mariusz Palka – w ciągu 8 miesięcy wykonano remont głównego budynku szkoły przy 
pomocy Urzędu Miejskiego, wykonano remont 3 pięter, klas. Występuje deficyt jeśli 
chodzi o zakup energii cieplnej.  
Szereg pytań i odpowiedzi udzielił na posiedzeniu Komisji Oświaty 23.09.2008r.  
 
Radna G. Micińska – jaki procent planu rocznego wykonano w szkole podstawowej. 
 
Mariusz Palka – ok. 55%. 
 
Radny Marian Gorgolik – jakie są najpilniejsze potrzeby dla szkoły. 
 
Mariusz Palka – pomysł Ministerstwa Edukacji może stanowić problem lokalowy (6-latki 
będą uczyły się w szkole, a nie jak do tej pory w przedszkolu).  
Zaapelował do władz miasta, żeby wynająć budynek po byłym banku zachodnim z 
przeznaczeniem na klasy lekcyjne.  
Niezbędny jest monitoring szkoły. Niezbędne są też nowoczesne boiska w szkole.  
 
Ośrodek Kultury w Zawidowie.  

Paweł Kamiński – ostatnio często wypowiada się na temat Ośrodka Kultury, bo często 
uczęszcza na sesje i komisje. Wspomniał o zakupie stolików na salę widowiskową do 
Ośrodka Kultury. Wszystkie informacje finansowe zostały zamieszczone w sprawozdaniu.  
 
Przewodniczący podziękował Kierownikom za udzielenie informacji, a następnie odczytał 
opinię RIO w sprawie pozytywnego zaopiniowania sprawozdania. 
 
Radny Andrzej Pilarski – dział 700 – dot. Pokrycia kosztów zakupu wody i ścieków na 
strażnicy.   
Skarbnik Miasta odpowiedziała, że jest to kwota ok. 5.000zł.  
 
Radny Andrzej Pilarski – kto pilnuje strażnicy i na jakiej podstawie.  
 
Sekretarz odpowiedział, że nie ma aktu prawnego.  
 
Radny Andrzej Pilarski stwierdził, że jest to naruszenie prawa, bo winna być zawarta 
umowa najmu oraz umowa na dozór. 
 
Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – podane są zaległości – chodzi o 
czynsz najmu za lokale mieszkalne -  czy są prowadzone działania egzekucyjne? 
Sekretarz odpowiedział, że tak, prowadzone są sprawy sądowe o eksmisje. 
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Skarbnik Miasta dodała, że zaległości się zmniejszają, zaległości spadły do 90.000zł.  
Radny Andrzej Pilarski – podatek od nieruchomości – zaległości ok. 131.000zł. Ilu 
podatników składa się na taką kwotę? 
Skarbnik odpowiedziała, że są wpisy na hipotekę i są to 3 firmy.  
 
Radny Andrzej Pilarski – administracja publiczna dział 750. Co było zakupione w ramach 
zakupów systemów informatycznych. 
Skarbnik odpowiedziała, że podpis elektroniczny, system El-dok, serwer.  
 
Radny Andrzej Pilarski – dział 801 Oświata i wychowanie – po raz kolejny podnoszę 
konieczność uczestnictwa w Powiatowym Centrum Edukacyjnym. Wydaje się, że to co 
proponuje PCE jest mocno dyskusyjne. Wydatki z tego działu winny być ograniczone.  
 
Przewodniczący ogłosił 10-minutową przerwę organizacyjną. 
 
Po przerwie głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Pilarski – skierował prośbę do Skarbnika i Burmistrza o udzielenie 
informacji nt. odczuć z realizacji budżetu za I półrocze.  
 
Skarbnik Miasta odpowiedziała, że półrocze już dawno minęło, w chwili obecnej 
zamykany jest 3 kwartał. Zmiany wprowadzone w budżecie pozwalają stwierdzić, że 
deficyt się zmniejsza, będą również wolne środki na początek roku. Dochody i wydatki 
realizowane są na bieżąco i nie pozwolą na to, żeby jednostki miały zobowiązania 
przeterminowane. Do dnia dzisiejszego nie korzystaliśmy z kredytu z linii kredytowej. 
Zadłużenie na koniec roku winno zamknąć się w granicach 27%. 
 
Burmistrz Miasta wyraził uznanie, zadowolenie, że dane mu jest pracować z kimś takim 
jak Pani Bilmon. Najważniejsze jest to, że bardzo się staramy, żeby być w ogonie tych 
miast, które realizują zadania z kredytów. Oszczędności – jesteśmy we wszystkich 
funduszach unijnych, szukamy proporcji, gdzie udział własny wynosi do 25%. . 

 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008.  

 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie i zapytał o stanowiska 
komisji.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem uchwały 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem uchwały 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała nr XXVII/129/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia2 9 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 13 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 
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Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 

         b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVIII/130/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia2 9 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 13 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

           c) uchylająca uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. 430/11  

 

Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały zgłosiła grupa 4 radnych.  

 

Radny Andrzej Pilarski – z tego co wiadomo, Rada przychyli się do uchylenia uchwały. Ogólnie – ramy 

prawne zostały zachowane. Mieszkańcy złożyli petycję w tej sprawie. Dodał, że lasek ten służy celom 

rekreacyjnym. Argumentów jest sporo – teren w sąsiedztwie którego, młodzież i dzieci nie mają 

możliwości wyhasania  się. Pod okiem rodziców mają taką możliwość. Nasze miasto nie narzeka na 

podaż działek budowlanych, myśli, że przy istniejącym popycie nie ma co się martwić, że chętni 

chcący zakupić działki mogą to zrealizować. 

 

Burmistrz Miasta – wymogi statutowe są spełnione. Jest Burmistrzowi przykro, że jest to pierwsza 

inicjatywa z jaką wystąpili, występuje z prośbą o nieuchylanie uchwały. Co do celu rekreacyjnego to 

zostały stworzone nowe boiska przy stadionie (Orlik 2012), które jest w zainteresowaniach młodzieży. 

Jeśli chodzi o sprzedaż działek, to faktycznie działki są, ale jest reguła, która określa wysokość ceny 

działki. Obecnie działki są sprzedawane za pół darmo.  Wniósł o odstąpienie w sprawie uchylenia 

działki.  

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem indywidualnym. 
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Radna Maria Szkwarek powiedziała, że faktycznie jest to pierwsza inicjatywa uchwałodawcza Rady, i 

szkoda, że jest to uchwała tego typu. Nie jest to przeciwko wypracowanym inicjatywom 

pracownikom urzędu. Dlatego podpisała się pod tym wnioskiem, jako grupa inicjatywna, szanując 

również głos społeczeństwa. Będąc radną w poprzednich kadencjach  planowano sprzedać ww. 

działkę  ale Rada odstąpiła od tego.  

 

Radny Mirosław Rozmysłowicz zwrócił się do Burmistrza – jest to fajny teren, lasek, mówimy o placu 

zabaw, dlaczego nie może być tam plac zabaw.  

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVIII/131/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 września 2008r. 

 

Za przyjęciem –  8 głosów. 

Za odrzuceniem – 4 głosów. 

Wstrzymało się – 1 głosów. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 8 za, 4 przeciwnych, 1 wstrzymujące. 

 

           d) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVII/132/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 13 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

    e) przystąpienia miasta Zawidów do Stowarzyszenia „Partnerstwo Izerskie” działającego 

jako Lokalna Grupa Działania. 

 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 
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Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Uchwała nr XXVIII/133/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 13 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów  13 za, 0 przeciwny, 0 wstrzymujący. 

 

           f) przystąpienia Miasta Zawidów do Stowarzyszenia „Południowo-Zachodnie  Forum Samorządu 

Lokalnego „Pogranicze” 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVIII/134/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 12 głosów. 

Za odrzuceniem – 1 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 12za, 1 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

           g) wprowadzenia zmian w Uchwale w sprawie: regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych  na terenie gminy miejskiej Zawidów 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVIII/135/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 13 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 
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Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące 

Ad. 5, 6. Zapytania, wnioski i interpelacje i odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 

 

Radna Janina Kwolek – przystąpiliśmy do dwóch programów, które między innymi mają promować 
naszą gminę. Czy będziemy przystępować do Gminy Fair Play? 
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie przystąpiliśmy do żadnych programów promocyjnych, więc 
dalej będziemy się promować. 
 
Radny Andrzej Pilarski – ile firm przystąpiło do przetargu na ORLIK – budowa domków. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że złożyła ofertę jedna firma, ta która buduje – kwota ok. 
270.000zł. 
 
Radny Andrzej Pilarski – powrócił do tematu monitoringu szkoły. Potrzeba jest, wynika z troski 
rodziców jak i nauczycieli. Mimo dyżurów zdarzają się przypadki, o których wspominał dyrektor.  
Co przesądziło o tym, że nie otrzymaliśmy dofinansowania. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że po złożeniu wniosku doszło kryterium – podzielenie kwoty na 
ucznia. Okazało się, że nasze koszty były zbyt wysokie.  Szacunkowo była to kwota  ok. 14.000zł.  
Burmistrz dodał, że jeden wniosek na 10 złożonych się realizuje. Po drugie nie ma oficjalnego 
sposobu dowiedzenia się co wpłynęło na odrzucenie wniosku. 
 
Radny Andrzej Pilarski zwrócił się z zapytaniem o firmę ELZA – kiedy będą budować dodatkowy 
budynek? 
 
Burmistrz odpowiedział, że otrzymali dokumenty. 
 
Radny Andrzej Pilarski – co z inwestorem francuskim? 
 
Burmistrz odpowiedział, że zakupił działkę, w chwili obecnej otwiera firmę w budynku przy ul. 
Kopernika, chce zatrudnić osoby od 1 października. Od przyszłego roku mają zamiar zacząć się 
budować.  
 
Radny Andrzej Pilarski – czy stosunki pracownicze – kierownictwo firmy a załoga, uległo poprawie w 
Elzie? 
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że rozmawiał z właścicielem firmy, przekazał mu pretensje, które 
przedstawiły mu pracownice ELZY. Właściciel zapowiedział, że kontrakt z Panem Songinem kończy się 
30 września 2008r. i nie zamierza przedłużać mu umowy.  
 
Radna Janina Kwolek – kiedy będzie hala sportowa? 
 
Burmistrz Miasta powiedział, że odpowiedzi na to nie ma. Nie jest w stanie powiedzieć kiedy będzie 
przecięcie wstęgi na Orliku, bo otwierać będzie minister. Nie wie kiedy zostaną przyznane środki 
zewnętrzne. 
 
Radna Gabriela Micińska – rozmawialiśmy o Orliku, co się dzieje, czy są plany na podwójne boisko do 
siatkówki plażowej? 
 
Zastępca odpowiedział, że brakuje środków na ten cel.  
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Radna Gabriela Micińska – kiedy nastąpi zakończenie inwestycji na cmentarzu? 
 
Zastępca odpowiedział, że prace ujęte w projekcie zostały zakończone, wykonywane są prace 
ponadprojektowe.  
Burmistrz wspomniał, że należy wykonać remont kaplicy cmentarnej. Wykonana została 
dokumentacja za darmo i czekamy na opinię inspektora nadzoru.  
 
Radna Gabriela Micińska poprosiła o wyjaśnienie celu wyjazdu na Ukrainę. 

Burmistrz powiedział, że Zgorzelec współpracuje z gminą ukraińską. Przy tej okazji Burmistrz 

Zgorzelca zaprosił mnie w delegację. Widział zainteresowanie kupnem działek oraz otwieraniu 

działalności w Polsce.  Dodał, że w trakcie Jakubów Zgorzelca przyjechał do Zawidowa wiceburmistrz 

tego ukraińskiego miasta, który był zainteresowany inwestowaniem w naszym mieście. 

 

Radna Gabriela Micińska – koszty wyjazdu i czy był Pan  w tym czasie na urlopie? 

 

Burmistrz odpowiedział, że pojechał tam służbowo, a koszty były podane na poprzedniej sesji. 

 

Radny Andrzej Pilarski – powiedział, że czuje mało emocji przy wypowiadaniu się nt. budowy hali 

sportowej ze strony Burmistrza.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że radny  źle odczytuje entuzjazm do Sali, z inicjatywą wystąpił 

Burmistrz, to on określił jak sobie salę wyobraża. Staramy się o środki na dofinansowanie budowy 

hali. Zastanawia się jak utrzymać salę.  

 

Ad. 7 Sprawy różne. 

 

Radny Andrzej Pilarski powiedział, żeby rozmawiać z właścicielem Biedronki nt. zabezpieczenia ruchu 

na tej ulicy, temat był poruszany na jednej z poprzednich sesji. 

Burmistrz odpowiedział, że wystąpił na piśmie zaraz po zgłoszeniu przez radnego problemu. 

 

Burmistrz Miasta – jest temat, który przelatuje przez publikatory, prasę, radio, TV. Jeden to jest 

uwolnienie cen za światło, rozwija się drugi temat – prognozy wykazują, że w 2015r. cena kubika 

wody w Warszawy będzie wynosiła 50zł, natomiast średnia w kraju będzie wynosiła 20zł za kubik. 

Zaapelował do radnych jak najrozsądniej przystąpić do wykorzystania zasobów wodnych, które są 

koło Zawidowa.  

 

Przewodniczący Robert Drabko – o godz. 19.45 zamknął obrady XXVIII Sesji Rady Miejskiej w 

Zawidowie. 

 

 

                                                                                                                          Przewodniczący Rady 

 

                                                                                                                      Robert Drabko 

       

 

 


